
 

 

Beschouwingen begroting 2019- 2022                                                                       Woensdrecht 

Voor ons ligt de programmabegroting 2019 en het meerjarenperspectief 2020- 2022 

Wederom een leesbaar en helder document dat zich de laatste jaren zo ontwikkeld heeft . 

Wederom dank aan het college en de ambtelijke ondersteuning . 

 

Enkele weken terug hadden we nog de algemene beschouwingen en daar hebben wij als CDA maar 

ook alle andere partijen al gemeld dat het zoeken was om onregelmatigheden te vinden .En dat is nu 

niet anders . Naar onze mening heeft iedere portefeuillehouder zijn of haar zaakjes goed voor elkaar . 

Ook financieel .  

* Een kleine tegenvaller was dat de vooruitzichten enkele weken terug financieel nog zeer positief 

waren en wij afstevende op een batig saldo van om en nabij de zes ton . Daar de septembercirculaire 

een ander beeld aangaf is een en ander bijgesteld maar zitten we nog steeds in de zwarte cijfers . en 

ook het meerjarenperspectief gaf natuurlijk een ander beeld . 

Toch is Woensdrecht financieel gezond en het weerstandsvermogen  is nu 1.60 hierdoor  wordt 

voldaan aan de door de raad gestelde norm . 

* Bij het sociaal Domein worden tekorten voorzien voor de komende jaren maar deze blijven 

vooralsnog binnen de bandbreedte van de Reserve Sociaal Domein .  Vanuit het rijk en door 

uitspraken van rechters komt er plots weer een ommezwaai in sommige zaken zoals pas nog bij de 

toekenning van uren bij hulp thuis . Dit kan financieel weel een heel ander beeld geven . 

Is daar al meer duidelijkheid in en hoe pakken wij dit aan in Woensdrecht ? 

* Aviolanda staat goed is krachtig weggezet en geeft hoop voor de toekomst . CDA Woensdrecht wil 

het college vragen dit goed te blijven monitoren en wij hopen dat dit  in de toekomst voor veel extra 

banen gaat zorgen in de vliegtuigindustrie waar Woensdrecht nu flink in investeert . Scholing is 

hierbij van groot belang . Wij zien dat er in samenwerking met ROC West Brabant mooie initiatieven 

worden ontwikkeld aldaar  . Wij als CDA juichen dit toe . 

* Het Masterplan Hoogerheide verloopt voorspoedig en de contouren hoe het in de toekomst zal 

gaan worden zijn  reeds zichtbaar .  

In onze vorige beschouwingen hebben wij als CDA zoals ook andere partijen duidelijkheid gekregen 

over allerlei projecten in de diverse kernen  die op stapel staan en wij vertrouwen er op dat ook deze 

zaken zo snel mogelijk worden aangepakt en afgehandeld . Woensdrecht heeft aangegeven om aan 

de vraag naar extra woningen voor verschillende doelgroepen te voldoen en  extra inspanningen te 

doen om dit te verwezenlijken . 

* Afvalinzameling is nog wel even een zorgenkindje voor de toekomst en ook hoe zich dat financieel 

gaat ontwikkelen is nog even een vraagteken . Wij gaan starten met het ondergronds inzamelen en 

hopen dat dit het scheidingsgedrag van de mensen zal stimuleren . Door de kosten  van  het ophalen 

van het restafval te verhogen wordt verwacht dat dit een stimulans is om meer ondergronds aan te 

bieden .  

In vergelijking met soortgelijke gemeentes zijn wij niet duur  dat laten de indicatoren hierover 



 

 

duidelijk zien . Wij als CDA Woensdrecht vinden dan ook dat als je voor deze bedragen een heel jaar 

het afval kwijt kunt mag je  niet klagen  

* Blij zijn wij als CDA dat er geïnvesteerd is in het herinrichten en onderhoud van wegen  evenals de 

verlichting van straten . Vooral de verlichting van de schoolroutes is van grote waarde voor de 

veiligheid van iedereen .  

* Er is weer geld vrijgemaakt voor vernieuwing en onderhoud van speeltuintjes een wens van het 

CDA om de leefbaarheid vooral in jonge wijken te bevorderen . 

Wij vragen de Portefeuillehouder wel om te proberen er voor te zorgen dat deze speeltuintjes ook 

vooral voor kinderen blijven en dat ze niet gebruikt gaan worden voor zaken die het daglicht niet 

kunnen verdragen zoals in  sommige plaatsen gemeenten al is gebeurt  . 

* De Carpoolplaats op Korteven word aangepakt wat niet voor zijn tijd is want je ziet de drukte aldaar 

met de dag toenemen . 

*  Er word werk gemaakt met de verbetering van de verbindingen van telefonie e.d. om de 

bereikbaarheid vooral in bosgebieden te verbeteren . 

Is hier al meer duidelijkheid over ? 

* Gemeentelijke belastingen blijven op hetzelfde niveau in Woensdrecht . Ook daar scoort 

Woensdrecht in den lande goed bij . 

* Woensdrecht zorgt goed voor de   ondernemers  , het ondernemersklimaat is gezond zowel op de 

industrieterreinen als voor de detailhandel in de diverse centra . Vergeleken bij vele andere 

gemeenten is  er over het algemeen  weinig leegstand en er is een goed winkelbestand . 

* Het onderhoud van de buitenruimten heeft vorig jaar reeds een financiele injectie gekregen en dat 

werpt zijn vruchten ook af . Overal zie je werkzaamheden om alles op orde te krijgen en te houden . 

De buitendienst floreert en de kwaliteit van het groen wordt zichtbaar beter . Er zijn gelden besteed 

aan nieuwe materialen om de medewerkers goed en veilig te laten werken . Komt nog bij dat de 

sociale  gedachte door mensen van WVS en Stichting Samenwerken in te zetten een goed idee en 

mooi gebaar is van onze gemeente . Zo snijd het mes aan twee kanten . 

Het CDA is tevreden  

*Duurzaamheid wat een groot item gaat worden in de wereld staat  hoog op de agenda in 

Woensdrecht en daar zullen ook  de nodige gelden aan besteed moeten worden . 

Hoe zien wij dat in Woensdrecht ? 

Het coalitieprogramma kreeg de naam ‘’ SAMEN DOOR ‘’ wij gaan ook samen door ja samen op weg  

en niet alleen met de coalitie maar met heel  de raad , het college , de ambtelijke ondersteuners , 

onze inwoners en vele andere partijen die ons daarbij ondersteunen naar weer  vier mooie jaren om 

te bouwen aan een  mooie en gezonde ( ook financieel ) gemeente waar het prettig leven is voor 

iedereen . 

J Pijnen   Namens CDA Woensdrecht 



 

 

 

 

 

 


